
 

  

 

  
  

   

   

   
 

 
 

 

  

     
    

  

  

 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 
      

  

 
 

 

 
 

  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 1 (12) 

Plats och tid Stadshuset, Vetlanda kl. 13.15-15.10 

Beslutande Henrik Tvarnö (S) ordf. Nils-Erik Olofsson (S), Jan Johansson (VF), 
Dan Ljungström (C) och Carina Bardh (M). 

Tjänstgörande ersättare 

Ersättare Ingemar Sturesson (KD) 

Övriga deltagare Magnus Färjhage, Andreas Eliasson (§ 125-133), Jan-Åke Johansson 
(§ 129-133), Anders Bernberg och Anna Lundborg-Danås (§ 124-125). 
Vid protokollet administrativ chef Kristina Odelberg 

Utses att justera Jan Johansson (VF) 

Justeringens plats och Kommunkansliet 
tid 

Underskrifter 

Sekreterare Paragrafer 124-133 
Kristina Odelberg 

Ordförande 
Henrik Tvarnö 

Justerare 
Jan Johansson 

Anslag av protokollet 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag på anslagstavlan på kommunens webbplats. 

Anslaget 

Sista dag att överklaga 
(laglighetsprövning) 
Förvaringsplats för Kommunkansliet 
protokollet 

Just sign Utdragsbestyrkan 

https://13.15-15.10


 

  

 

  
  

   

    

 
 

  

 

 

   

   

   

   

  

  

  

  
    

    
    

     

 
  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 2 (12) 

§ 124 Dnr 2018/KA0156 

Miljöstyrningsråd 
Arbetsutskottets beslut 

Informationen noteras till protokollet. 

Ärendebeskrivning 

Det miljömålsarbete som bedrivits perioden maj t.o.m. oktober 2018 redovisas i bilaga. 

• Webbaserad medarbetarutbildning miljö 

• Klimatsmart mat i skolor och förskolor 

• Handlingsprogram för värmebölja 

• Mötes- och resepolicy samt trafiksäkerhet 

• Biogastankstation i Vetlanda centralort 

• Hållbarhetspolicy 

• Solenergi på kommunala fastigheter 

Inom energi- och klimatrådgivningen har under året genomförts över 150 rådgivningstillfällen till 
privatpersoner, företag och föreningar. Därutöver har unika informationsföreläsningar hållits och 
totalt har över 1100 personer nåtts av någon form av information om solel. Inom Vetlanda 
kommun fanns i augusti 2018 134 solelsanläggningar med en installerad effekt på 1941 kW, det 
motsvarar en ökning med mer än 50 anläggningar under de senaste tolv månaderna. 

Just sign Utdragsbestyrkan 



 

  

 

  
  

   

    

 
 

 

 

    
  

 
    

   
      

    
 

     
   

  
  

     
 

   
  

    

 
  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 3 (12) 

§ 125 Dnr 2018/KA0155 

Folkhälsoråd 
Arbetsutskottets beslut 

Informationen noteras protokollet. 

Ärendebeskrivning 

Vecka 40 utsågs till Trygghets och livslustveckan som är en aktivitet riktad till pensionärer i första 
hand. Aktiviteterna är ett samarbete mellan pensionärsorganisationerna, Polisen, kommunala 
förvaltningar, vårdcentralerna, regionen och Höglandets räddningstjänstförbund. Varje aktör fick 
en dag under veckan att disponera för valfritt innehåll. Alla aktiviteter var gratis och avslutades 
med två konserter. Alla inslag var mycket uppskattade. En utvärdering av aktiviteten kommer att 
ske. En slutsats blir kanske att man bör sprida ut arrangemangen över en längre tid än en vecka. 

Resultatet av Folkhälsoenkät Ung 2017 för Vetlanda kommun presenteras. Enkäten har ställt 
frågor till elever i år 8 samt år 2 på gymnasiet. Svarsfrekvensen är 70 %. Sammanställningen av 
resultatet framgår av bilaga. Man kan konstatera bland annat följande: Flickor, särskilt i 
gymnasieskolan mår inte bra i Vetlanda kommun. Endast 64 % bedömer att man ”mår bra” eller 
”mycket bra”. Detta innebär motsatsvis att 36 % inte mår bra. Det är en viktig uppgift i alla 
verksamheter att vända den trenden. Man har sedan tidigare konstaterat att föräldrastöd är det 
effektivaste sättet att nå positivt resultat. Vidare redovisades bland annat alkohol- och drogvanor, 
hälsorelaterade vanor samt relationer. Sammantaget kan man konstatera att resultatet av 
enkäten reser en rad frågor: 

Varför har vi de resultat vi har? 
Hur använder vi resultatet? 
Hur sprider vi det och vad händer fortsättningsvis? 

Just sign Utdragsbestyrkan 



 

  

 

  
  

   

    

 
 

 

  

     
 

   
 

    
 

    
  

  

 

  

   
 

    
   

  

  
   

  
     

    

 

  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 4 (12) 

§ 126 Dnr 2018/KA0180 

Utökat uppdrag för Nuvab 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige föreslås besluta följande: 

1. Tillväxt Vetlanda läggs ner. 

2. Befintligt avtal med Nuvab utökas med ett nytt verksamhetsområde som omfattar handel 
och besöksnäring. 

3. De frågor som rör stöd till affärsutveckling för företag inom besöksnäringen flyttas från 
Kommunikation och medborgarservice till näringslivsutvecklingsbolaget Nuvab. 

4. Kommunikation och medborgarservice har ansvar för turistbyrån och marknadsföring av 
besöksmål. 

5. Den finansiering som kommunen idag avsätter för Tillväxt Vetlanda (340 000 kr per år) 
överförs till Nuvab från och med 1 januari 2019. 

6. Nytt avtal med Nuvab antas (bilaga 1). 

Ärendebeskrivning 

Förslag till nytt avtal mellan Vetlanda kommun och Näringslivsutveckling i Vetlanda AB (Nuvab), 
rörande bolagets uppdrag för samverkan och utveckling av näringslivet i Vetlanda kommun, 
föreligger i bilaga. I samband med att Nuvab under 2017 reviderade sitt näringslivsprogram har 
även en uppdatering av kommunens näringslivspolicy genomförts under 2017. Vetlanda kommun 
ska arbeta för att hela tiden förbättra förutsättningarna för företagen. Genom att handel och 
besöksnäringen samlas inom Nuvab innebär detta möjligheter till synergieffekter inom de båda 
näringsgrenarna. Arrangemang och event kan breddas, tätortens handel har fördel av en mer 
aktiv besöksnäring och såväl handel som operatörer inom besöksnäringen kan dra nytta av den 
kompetens som finns inom Nuvab. 

Förändringarna syftar till att skapa en tydligare struktur avseende roller, utveckling, besöksnäring 
och handel. InfoCenter blir även i fortsättningen ett skylt- och informationscenter för 
marknadsföring och frågor relaterade till besöksnäring/turism. Samverkan och samordning av 
besöksnäring och handel kopplat till varumärkesarbetet ger en stärkt kommunprofil. Handeln och 
inte minst fastighetsägarna blir en mer naturlig del av näringslivet, där det sammantaget läggs 
grunden för en större vi-känsla. 

Nuvabs styrelse har behandlat ärendet den 5 oktober 2018 med positivt resultat. 

Just sign Utdragsbestyrkan 



 

  

 

  
  

   

    

 

 

  

     
 

   
 

    
 

    
  

  

  
 

 
  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 5 (12) 

§ 126 forts. Dnr 2018/KA0180 

Yrkanden 

Henrik Tvarnö (S) föreslår följande: 

1. Tillväxt Vetlanda läggs ner. 

2. Befintligt avtal med Nuvab utökas med ett nytt verksamhetsområde som omfattar handel 
och besöksnäring. 

3. De frågor som rör stöd till affärsutveckling för företag inom besöksnäringen flyttas från 
Kommunikation och medborgarservice till näringslivsutvecklingsbolaget Nuvab. 

4. Kommunikation och medborgarservice har ansvar för turistbyrån och marknadsföring av 
besöksmål. 

5. Den finansiering som kommunen idag avsätter för Tillväxt Vetlanda (340 000 kr per år) 
överförs till Nuvab från och med 1 januari 2019. 

6. Nytt avtal med Nuvab antas (bilaga 1). 

Dan Ljungström (C), Carina Bardh (M), Jan Johansson (VF) och Nils-Erik Olofsson (S) tillstyrker 
Henrik Tvarnös förslag. 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 6 (12) 

§ 127 Dnr 2018/KA0231 

Budget 2019 samt verksamhetsplan 2020-2021 inklusive 
tjänsteprislista – Höglandsförbundet 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Budget och verksamhetsplan för Höglandsförbundet för perioden 2019-2021 godkänns. 

Mot bakgrund av kommunens ekonomiska läge påtalas vikten av återhållsamhet även inom 
Höglandsförbundets verksamhetsområde. 

Ärendebeskrivning 

Budget 2019 samt verksamhetsplan 2020-2021 inklusive tjänsteprislista för Höglandsförbundet 
föreligger bilaga. 

Höglandsförbundet består av medlemskommunerna Aneby, Eksjö, Nässjö, Sävsjö och Vetlanda. 
Förbundets uppdrag är att tillvarata medlemskommunerna möjligheter och främja dess utveckling 
och tillväxt. Förutom en direktion bestående av 10 ledamöter och 10 ersättare med 
representation från samtliga kommuner finns en familjerättsnämnd bestående av fem ledamöter, 
en från varje kommun. Verksamheterna är organiserade i tre avdelningar: Höglandets IT, 
Höglandets Familjerätt samt Höglandets Kompetens. Därutöver finns ett kansli som bedriver 
allmän verksamhet. 

Förbundet har sammanlagt 81 tillsvidareanställda, 64 av dessa arbetar inom IT. Bland 
fokusområden som nämns inför 2019 finns implementation och utveckling av 
ärendehanteringssystem, utveckling av förbundets webbsidor samt framtagande av riktlinjer och 
policys rörande informationssäkerhet och dataskydd. 

Vetlanda kommuns kostnad uppgår till 2 861 000 kr för 2019. Exklusive kostnader för 
brottsofferjouren. 

Beredningsbeslut 

Direktionen för Höglandsförbundet 2018-08-24, § 32. 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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Kommunstyrelsens arbetsutskott 
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§ 128 Dnr 2018/KA0162 

Svar på motion om att Växjölöftet blir Vetlandalöftet 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige föreslås besvara motionen med den information som redovisas av 
socialnämnden i deras yttrande. 

Ärendebeskrivning 

Den 16 maj 2018 lämnade Carina Bardh (M) och Anders Bengtsson (M) in en motion om att 
Växjölöftet blir Vetlandalöftet och med följande förslag: 

1. Vetlanda kommun tar fram och implementerar en liknande modell som Växjölöftet. 

2. Vetlanda kommun automatiserar handläggningen för försörjningsstöd. 

Motionen remitterades till socialnämnden för yttrande. Yttrandet föreligger i bilaga. 

Beredningsbeslut 

Socialnämnden 2018-08-28, § 362. 

Yrkanden 

Carina Bardh (M) föreslår att motionen får anses besvarad. Dan Ljungström (C) och 
Jan Johansson (VF) tillstyrker Carina Bardhs förslag. 

Just sign Utdragsbestyrkan 



 

  

 

  
  

   

    

      
 

 

 
   

 

  
    

 

 

   

 

   
  

 
 

 
 

 
 

  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 8 (12) 

§ 129 Dnr 2018/KA0273 

Ägarsamråd med Kommunassurans Syd Försäkrings AB – 
Val av ombud 
Arbetsutskottets beslut 

I 1:a hand Jan Johansson och i 2:a hand ekonomichef Andreas Eliasson utses till Vetlanda 
kommuns representant vid ägarsamråd med Kommunassurans Syd Försäkrings AB den 
21 november 2018 i Hässleholm. 

Direktiv till kommunens representant är att Vetlanda kommun motsätter sig starkt ett 
obligatorium med avseende på placering av kommunförsäkringar i bolaget. Om det skulle bli ett 
sådant beslut har kommunen för avsikt att lämna föreningen och bolaget. 

Ärendeskrivning 

Kommunassurans Syd Försäkrings AB kallar till ägarsamråd i Hässleholm den 21 november 2018. 

Yrkanden 

Dan Ljungström (C) föreslår att Jan Johansson (VF) utses till Vetlanda kommuns representant och 
med ekonomichefen Andreas Eliasson som ersättare. 

Beslutet skickas till: 
Kommunassurans Syd Försäkrings AB 
Jan Johansson 
Andreas Eliasson 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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§ 130 Dnr 2015/KA0460 

Detaljplan för Skönberga 1:23, Skirö 
Arbetsutskottets beslut 

Samråd ska ske avseende detaljplan för del av Skönberga 1:23, Skirö. 

Ärendebeskrivning 

Planområdet är beläget i Skirö ca 24 km söder om Vetlanda centrum. Planområdet avgränsas av 
Lövbacksvägen i norr, vägen ner till reningsverket i öster, Skirösjön i söder samt befintlig 
sammanhållen bebyggelse i väster. 

Huvudsakliga syftet är att möjliggöra bostadsbebyggelse i form av friliggande villor på fastigheten. 
Skönberga 1:23 ingår i ett område som är utpekat som LIS-område och där målet är att främja 
landsbygden genom att möjliggöra nya bostadsområden i attraktiva strandnära lägen. 

Genomförandet av detaljplanen anses inte medföra betydande miljöpåverkan och därmed 
behöver en miljökonsekvensbeskrivning enligt miljöbalken inte upprättas. 

Beredningsbeslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott § 248/15 och § 47/16. 

Yrkanden 

Dan Ljungström (C) föreslår att samråd sker avseende detaljplan för del av Skönberga 1:23. 

Henrik Tvarnö (S), Jan Johansson (VF), Carina Bardh (M) och Nils-Erik Olofsson (S) tillstyrker 
Dan Ljungströms förslag. 

Beslutet skickas till: 
Tekniska kontoret 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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2018-10-08 10 (12) 

§ 131 Dnr 2017/KA0020 

Kvarters- och gatunamn inom Himlabackarna 3 
Arbetsutskottets beslut 

Förslag till såväl kvartersnamn som gatunamn antas i enlighet med upprättat förslag som framgår 
av bilaga. 

Ärendebeskrivning 

Ny detaljplan för Himlabackarna 3 antogs av kommunfullmäktige 2018-09-17. Inför avstyckning 
och exploatering behöver kvarters- och gatunamn antas. 

Yrkanden 

Henrik Tvarnö (S) föreslår att kvartersnamn och gatunamn inom Himlabackarna 3 antas i enlighet 
med upprättat förslag. 

Beslutet skickas till: 
Tekniska kontoret 

Just sign Utdragsbestyrkan 



 

  

 

  
  

   

    

  
 

  

 

    
    

 
  

 

   
 

 
 

  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-10-08 11 (12) 

§ 132 Dnr 2018/KA0274 

Gatunamn inom kvarteret Listen 
Arbetsutskottets beslut 

Aluminiumvägen antas som gatunamn inom kvarteret Listen enligt bifogad karta. 

Ärendebeskrivning 

Inom området för Hydros verksamhet har från företaget framförts önskemål om ytterligare 
gatunamn för att underlätta orientering och adresser. Gatan som föreslås namnsättas är inte en 
allmän gata. Innebörden blir att gatunamnet reserveras och är unikt inom kommunen. Beslutet 
innebär inte något kommunalt åtagande. 

Yrkanden 

Carina Bardh (M) föreslår att Aluminiumvägen antas som gatunamn inom kvarteret Listen enligt 
bifogad karta. 

Beslutet skickas till: 
Tekniska kontoret 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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§ 133 Dnr 2018/KA0084 

Kurser och konferenser 
Arbetsutskottets beslut 

Dan Ljungström får möjlighet att delta i Plusenergiforum i Jönköping den 18 oktober 2018. 

Ärendebeskrivning 

Inbjudan till Plusenergiforum med underrubriken E-handel – Hur säkrar vi en klok miljöutveckling? 
på Elmia i Jönköping den 18 oktober 2018 föreligger i bilaga. 

Beslutet skickas till: 
Dan Ljungström 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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